

Splash @ your own pace 激浪

Summer Night Pool Party 仲夏夜泳池派對

Pick your favorites and immerse yourself in music, food and fun at our rooftop pool this summer. Your perfect night awaits!

沉醉於音樂、美食和歡樂之中，在酒店的頂層游泳池與友伴盡情享受一個完美的夏日晚上！



Sun - Thu 星期日至四 – from HK\$22,000 起

Fri, Sat, PH & Eve 星期五、六、公眾假期及前夕 – from HK\$28,000 起

Package includes 套餐包括：

- Use of Club @28 pool deck and outdoor swimming pool for 3 hours (9pm – 12am)
使用 Club @28 池畔雅座及露天泳池三小時（晚上 9 時至凌晨 12 時）
- DJ performance for 2 hours (9pm – 11pm) 兩小時 DJ 表演（晚上 9 時至 11 時）
- Unlimited serving of designated Prosecco, house red & white wine, house beer, orange juice and soft drinks for 3 hours 無限量供應指定意大利氣泡酒、紅白餐酒、啤酒、橙汁及汽水三小時
- Two bottles of house spirit of your choice (vodka, gin, tequila, rum or whiskey)
任選指定烈酒兩瓶（伏特加、氈酒、龍舌蘭、蘭姆或威士忌）
- Four kinds of bar snacks 四款佐酒小食
- Complimentary use of floaty floatie
免費使用充氣水上遊玩設施

For inquiries or reservations 查詢或預訂

Tel 電話：3980 3385

Email 電郵：events@cphongkong.com

Terms and Conditions 條款及細則

- The above package is valid until September 30, 2019
以上套餐有效期至 2019 年 9 月 30 日
- The above package is valid for a maximum of 40 guests 以上套餐適用於最多 40 人
- Additional guest will be charged at HK\$538 per person from Sun to Thu or HK\$638 per person on Fri, Sat, PH & Eve
額外客人每位收費港幣\$538（星期日至四）或港幣\$638（星期五、六、公眾假期及前夕）
- Subject to 10% service charge 另收取加一服務費
- The above package is subject to availability and may change without prior notice
以上套餐視乎供應情況而定，如有更改恕不另行通知
- In case of any dispute, Crowne Plaza Hong Kong Causeway Bay reserves the rights of final decision
如有任何爭議，香港銅鑼灣皇冠假日酒店保留最終決定權



Tel 電話: (852) 3980 3980 Fax 傳真: (852) 3980 3900 Web 網址: www.cphongkong.com
8 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣禮頓道 8 號